
Juridiska föreningens styrelsemöte
Tisdag den 3 oktober 2023

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Elin Thorin.

1.1. Närvaro
Ordförande Elin Thorin Närvarande

Vice ordförande Anton Eriksson Närvarande

Ekonomiansvarig Albin Arousell Närvarande

Marknadsansvarig Klara Brändström Närvarande

Utbildningsansvarig Olof-Petter Häggström Närvarande

Vice utbildningsansvarig Ludvig Andersson Närvarande

Informationsansvarig Amanda Stålnacke Frånvarande

Sportmästare Elias Bustamante Sävlind Närvarande

Klubbmästare Karolina Landmark Närvarande

Chefredaktör för de Facto Ella Rönnbäck Närvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Ella Rönnbäck och Albin Arousell.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-09-26 godkändes.
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2. Rapporter

2.1. Juristens dag
Projektansvariga informerade om att allt flyter på bra. Alla avtal förutom ett är signerade men det bör
signeras inom kort. Vi vill även avslöja årets deltagare på fördagen. Dessa är Magnus Forsberg -
hovrättsråd på Hovrätten för Övre Norrland, Ann Bergström- Umeåbaserad advokat som jobbar med
brottmål, familjemål och migrationsmål samt Annika Östberg - inspirationsföreläsare som suttit på
death row i USA och kvinnofängelset Hinseberg i Sverige men släpptes fri 2011.

2.2. Ekonomiansvarig
Ekonomiansvarig informerade om att budgeten för nästa verksamhetsår ska vara klar snart och
informerade om att man gärna får komma med synpunkter om hur budgeten ska se ut.

2.3. Utbildningsansvarig
Utbildningsansvarig informerade om att Studierådet inräckt ett skriftligt klagomål till prefekten Ulf
Vannebäck vid Juridiska institutionen Umeå universitet angående ett beslut av en lektor att inte
erbjuda digitala hjälpmedel vid ett tentamenstillfälle som för ett år sedan erbjöds digitalt hjälpmedel.

Chefen för institutionen, tillika prefekten, har svarat Studierådet genom mail och förklarat att hen inte
inte är inblandad i frågan mer än formellt.

Hela svaret publiceras genom nästa protokoll från Studierådets sammanträde.

Vidare informerade utbildningsansvarig om att det inom Studierådet löpande görs framsteg med flera
olika arbetsgrupper. Bl.a. arbetar rådet med frågan kring det förändrade anteckningsstödet, samt med
att synliggöra JF-medlemmarnas rättigheter i olika studiefrågor. För den som är intresserad av att följa
utvecklingen av arbetet med utbildningsfrågor rekommenderas att läsa rådets protokoll från JF:s
hemsida, och engagera sig genom kontakt med sin termins Studierådsombud.

3. Beslutsärenden

3.1. Beslut om kostnad för Droskan
Ekonomiansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 9 500 kr avseende bokningsavgiften för Droskan.
Styrelsen godkände beslutet.

3.2. Beslut om kostnad för kårhusrundan
Ekonomiansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 2 660 kr avseende kostnad för kårhusrundan.
Styrelsen godkände beslutet.

3.3. Beslut om kostnad för pris till årets fadder och junisar
Ekonomiansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 900 kr avseende pris till årets fadder och junisar.

Mail Hemsida
info@jf-umea.se www.jf-umea.se



Juridiska föreningen
vid Umeå universitet

Styrelsen godkände beslutet.

3.4. Beslut om kostnad för blommor till finsitningen
Klubbmästaren vill ta ett beslut om en kostnad på 891 kr avseende blommor till finsittningen.
Styrelsen godkände beslutet.

3.5. Beslut om kostnad för tackgåva till generalerna
Klubbmästaren vill ta ett beslut om en kostnad på 2 250 kr avseende tackgåva till generalerna.
Styrelsen godkände beslutet.

3.6. Beslut om kostnad för swish-avgift
Ekonomiansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 1 842 kr avseende swish-avgift.
Styrelsen godkände beslutet.

3.7. Beslut om kostnad för återbetalning av en dubbelt betald faktura
Ekonomiansvarig vill ta ett beslut om en kostnad på 4 000 kr avseende återbetalning av en dubbel
inbetalning av faktura.
Styrelsen godkände beslutet.

4. Informationspunkter

4.1. Marknadsansvarig
Marknadsansvarig informerade om att Stockholmsresan ägde rum förra veckan. Det var en
fullspäckad men väldigt rolig och givande vecka. Tack till alla som deltog!

4.2. Klubbmästaren
Klubbmästaren informerade om att det hölls en finsittning som avslut på insparken i helgen. Tack till
alla som kom på både sittningen och eftersläppet!

4.3. Vice utbildningsansvarig och utbildningsansvarig
Vice utbildningsansvarig och utbildningsansvarig informerade om att det nästa måndag 2023-10-09
kommer genomföras det årligen återkommande Tentamensfikat med T1-orna. Utbildningsansvariga
och styrelsen kommer att vara på plats för att visa tentapärmar, svara på frågor och ge tips. Aktiviteten
är även inlagd i T1-ornas studieschema. Vi ser fram emot att träffa alla studenter på T1!

4.4. Utbildningsansvarig
Utbildningsansvarig informerade om att det förra veckan sålts hela 10 exemplar av den förträffliga
"Juristens lilla rättshandbok" författad av lektor Mattias Hjertstedt vid vår institution. Handboken kan
anses vara ett bra komplement i synnerhet i början av studierna - och finns att köpa i JF-rummet.
Välkomna förbi för att provläsa och eventuellt inhandla!

Mail Hemsida
info@jf-umea.se www.jf-umea.se



Juridiska föreningen
vid Umeå universitet

5. Övriga frågor

5.1. Inga övriga frågor

6. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Klara Brändström,
Marknadsansvarig och protokollförare vid dagens styrelsemöte

___________________________ ___________________________
Justerat, Albin Arousell Justerat, Ella Rönnbäck
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